



Jörg Plickat

Deutschland/Germany

Geboren 1954 in Hamburg. 1980 Diplom in Bildhauerei. 2017/16/15 Gastprofessur, Universität König Juan Carlos, Madrid. 2016 Direktor, 6. Nationales Seminar für abstrakte Skulptur, China. 2014 Gastprofessur, Kunstfakultät der Complutense Universität Madrid. 2013/11 Gastdozent, Kunstakademie Hangzhou (CN). 2011 Gastdozent, Bildhauerei, Tsinghua Universität Peking. Teilnahme an über 320 Ausstellungen weltweit, mehr als 90 Skulpturen im öffentlichen Raum in 10 Ländern und vier Kontinenten. Zahlreiche nationale und int. Preise für Skulptur und Architektur. 2017/16 Sculpture by the Sea Cottesloe, Perth (AU). 2016/15/14/13 Sculpture by the Sea Bondi, Sydney. Monumentale Skulpturen für Yiwu und Qingdao (CN), Canberra (AU), Schleswig und Kiel. 2015 Int. Triennale der Skulptur Schweiz und Liechtenstein; Sculpture by the Sea Arhus (DK); MacQuarie Preis für Skulptur (AU). 2014 Monumentalskulptur für Changsha (CN). 2013 Monumentalskulpturen für Potsdam und Lübeck. 2012 Kunstpreis der Norddeutschen Wirtschaft, Einzelausstellung Schloss Gottorf. Teilnahme an der NordArt seit 1999.

Born 1954 in Hamburg. 1980 Diploma in Sculpture. 2017/16/15 Visiting Prof., Universidad Rey Juan Carlos, Madrid. 2016 Director, 6th China National Seminar for Abstract Sculpture. 2014 Visiting Prof., Faculty of Arts, Universidad Complutense de Madrid. 2013/11 Guest lecturer, China National Academy of Art, Hangzhou. 2011 Guest lecturer, Sculpture, Tsinghua University Beijing. Over 320 exhibitions worldwide, more than 90 sculptures in public spaces in ten countries and four continents. Numerous national and int. prizes for Sculpture and Architecture. 2017/16 Sculpture by the Sea Cottesloe, Perth (AU). 2016/15/14/13 Sculpture by the Sea Bondi, Sydney. Monumental sculptures for Yiwu and Qingdao (CN), Canberra (AU), Schleswig and Kiel (DE). 2015 Int. Triennial of Sculpture, Switzerland and Liechtenstein; Sculpture by the Sea Arhus (DK); MacQuarie Prize for Sculpture (AUS). 2014 Monumental sculpture for Changsha (CN). 2013 Monumental sculptures for Potsdam and Lübeck (DE). 2012 Art prize, North German Economy, single exh. Schloss Gottorf (DE). Participation in NordArt since 1999. www.plickat.com



Helping hands, Hommage a Humanity, 2017, Cortenstahl, 3-teilig, verschraubt, 350 x 600 x 250 cm
Helping hands, Hommage a Humanity, 2017, Corten steel, 3 parts, screwed, 350 x 600 x 250 cm